
Referat fra kombineret bestyrelsesmøde og digeudvalgsmøde den 24.august 2021. 

1. Tilbuddene fra de 4 entreprenører blev gennemgået af Henrik fra Kyst- havneviden. De 2 billigste 

tilbud er fra Hede-Danmark og Kappel. Tilbuddene er henholdsvis 5,993,750 og 6,066,353 mill incl 

moms. Henrik bemærkede, at der skal regnes med ca 10% oveni til uforudsete udgifter. 

Kommentarer er følgende: Hede-Danmark kan ikke tilbyde marksten – kun brudsten. Kappel kan 

levere et projekt med marksten. Kappel kan først starte projektet op efter nytår. Det blev aftalt, at 

Henrik skal vende tilbage til de 2 entreprenører for at undersøge: 1) Hvis begge parter får bevilget 

mere tid – dvs starter efter nytår, kan det så betyde en rabat på prisen. Og 2) Kan Hede-Danmark så 

, med den ekstra tid måske lave et tilbud med marksten. Begge parter er umiddelbart 

imødekommende og vi venter på deres respons. Både digeudvalget og bestyrelsen er enige om, 

marksten er den æstetisk bedste løsning, da vi har marksten i forvejen på diget. Aftalt at Henrik står 

for byggemøder og opsyn med digeprojektet. Henrik deltager også i den ekstraordinære 

Generalforsamling for at gøre rede for nødvendigheden af digeprojektet samt konsekvenserne ved 

ikke at lave det. 

2. På mødet fremlagde Jesper Tange fra bestyrelsen et finansieringsforslag med optagelse af et 

foreningslån i Thy Sparekasse, som medlemmer hæfter solidarisk for. Dette for at imødekomme 

medlemmers bekymring for den økonomiske belastning for hver enkelt. Der var enighed om at gå 

videre med dette. Se nyhedsbrev og indkaldelse til den ekstraordinære generalforsamling de 

10.september i Hvidbjerg. 

3. Der er også enighed om, at digeudvalget opløses i forb med igangsætning af dige projektet. 

4. Bestyrelsen færdiggjorde udarbejdelsen af dagsorden til møder den 10.september. 

5. Enighed om udsendelse af nyhedsbrev, der bla informerer om omtalte finansieringsmodel. 
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